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Szanowny Panie Prezydencie,
 
W związku z uchwaleniem nowego planu zagospodarowania przestrzennego dla ulicy Zebrzydowickiej stosuję zapytanie:
Kiedy będzie przygotowana dokumentacja projektowa tejże ulicy, w celu jej przebudowy?
Czy będą wyznaczone tam ścieżki rowerowe?
Czy w roku budżetowym 2020 lub 2021 należy spodziewać się remontu tej ulicy?
Proszę o potraktowanie remontu tej ulicy jako priorytetu w zakresie remontów dróg i chodników na terenie miasta Rybnika.
 
Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
Radny Miasta Rybnika
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